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SAMMANSTÄLLNING LEDARTRÄFF SLÖINGE GOIF 
den 29 februari 2024 på Gudmundsgården. 
 
Närvarande:  
Niklas Uddén, Styrelsen  
Edvard Lagerstedt, Styrelsen 
Hanna Jönsson, Styrelsen 
Ann Dimwik, Styrelsen / PF14 
Anneli Brundin, Styrelsen 
Felicia Andersson, Styrelsen 
Patric Brundin, Plan-o Anl. 
Pälle Pettersson, Plan-o Anl. 
Camilla Pettersson, Plan-o Anl. 
Glenn Vernersson, Plan-o Anl. 
Philip Gunnarsson, Plan-o Anl. 
Johanna Sönnerstedt, Allt-i-allo 
Louise Troedsson, Festkommitté/Fotbollssekt. 
Simon Bengtsson, Festkommitté/Fotbollssekt. 
Emil Arasjö, Domaransvarig 
 
 
Torsdagen den 29/2 hade vi vår återkommande ledarträff med 30 st deltagare. 
Alla föreningens lag var representerade samt styrelse och sektioner; Plan-och 
anläggningssektionen, Fotbollssektionen, Föräldrasektion och Festkommittén. Under kvällen 
fick vi även avnjuta god mat och dryck, signerat Gudmundsgården. 
 
Ordförande Niklas Uddén hälsade alla välkomna och presenterade årets styrelse och 
sektioner och förklarade även syftet med dessa träffar, som vi arrangerar för att: 
• Skapa och utveckla gemenskap i föreningen 
• Informera 
• Diskutera och komma fram till beslut 
• Säkerställa att vi gör rätt 
 
Vi anser att det är viktigt att alla vi som har ledande och aktiva roller i föreningen: 
• är delaktiga och bidrar med sin personliga syn, uppfattning och kunskap. 
• säger vad man tycker 
• lyssnar och tar in vad som sägs och har ett öppet samtalsklimat 
• lyfter blicken och även tänker ”hela föreningen” 
 
Ordförande Niklas Uddén presenterade årets planerade verksamhet, som också finns att 
hitta i Årshjulet på hemsidan. Niklas har deltagit i HFF:s årsmöte där man diskuterat 
jämställdhet, spelarutbildningar och trygga miljöer. Han pratade även om vad det innebär 
att få förtroende och ansvar till att vara ledare i föreningen, vilka krav och förväntningar som 
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finns samt vilka rättigheter och erbjudanden man har etc. Niklas visade även en 
förhandsgranskning av de nya matchställen som skall köpas in i år, till både dam-och herrlag. 
 
Kassör Edvard Lagerstedt pratade om föreningens ekonomi, som är stark i dagsläget.  
• Våra intäkter kommer framför allt från medlemsavgifter, sponsorer, klubbförsäljningar, 
tipspromenader, sökta bidrag och pantinsamling.  
• De större utgifter vi räknar med under året kommer att gå till läktarbygget samt 
upprustning av klubblokalen.  
• Lagkassorna är tänkta till att användas under innevarande år.  
• Medlemsavgifter skall vara inbetalda innan säsongspremiär. 
• Möjlighet finns att få kvitto på träningsavgiften för att kunna dra av som Friskvårdsbidrag. 
 
Försäljning Hanna Jönsson (styrelsen), informerade om föreningens Newbodyförsäljning 
som nu startat och pågår under hela mars månad. 
 
Seniortränare Herr, Mathias Krüger – Presenterade läget i laget. Känns över lag bra, men är 
för tillfället lite för låg närvaro på träningarna, bland annat pga skador och resor. Ett par 
träningsmatcher har spelats med gott resultat och de nya spelarna har kommit bra in i laget. 
Nu ser man fram emot träningslägret i mars, tillsammans med damlaget. 
 
Seniortränare Dam, Johan Träff – Presenterade sig och sin nya roll i föreningen som tränare 
för det nya damlag som bildats i år. Gamla spelare har kommit tillbaka och nya har börjat, 
och truppen består nu av ca 19 spelare. Johan och laget är mycket taggade inför den 
kommande säsongen och de har nu spelat och vunnit två av två träningsmatcher, varav 
premiärmatchen mot Tvååker slutade i vinst med hela 12-1! 
 
Ungdomsansvarig Niclas Ekeroth informerar om Ungdomslägret på IP som är planerat till 
den 13-14 april. 
 
Domaransvarig Emil Arasjö informerar om att det fr o m i år önskas matchvärdar även på 
barn-och ungdomsmatcher, på samma sätt som på seniormatcher. Kan vara t ex en förälder. 
Info om datum för planerade sammandrag lämnas till Emil. 
 
Plan-och Anläggning Informerar om status för kommande projekt såsom läktarbygget och 
upprustning av klubblokal. För att kunna förbereda planerna i tid önskar P&A få en 
förteckning över datum på alla ungdomsmatcher samt sammandrag innan säsongen börjar 
(3 av våra lag kommer att ha sammandrag i år). 
P&A kommer att informera alla tränarna om när det är OK att börja träna på gräsplanerna. 
 
Övriga diskussioner och frågeställningar: 
 
Medlemsavgift Diskussion om hur vi informerar nya medlemmar om medlemsavgiften. I 
dagsläget förmedlas informationen via tränare, hemsida och e-utskick (om e-postadress är 
registrerad). 
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Skador och olyckor under träning och match Har vi den kunskap vi behöver vid t ex 
huvudskador etc? Behöver vi kompletterande utbildningar? Fråga för Fotbollssektionen att 
ta vidare. 
Louise T i Fotbollssektionen ansvarar för att material finns på IP till sjukvårdsväskorna. Att 
fylla på väskorna kan ev. vara en uppgift till Fixardagen. 
 
Medlemmar med skyddad identitet, GDPR etc Frågan kom upp om hur man gör med 
medlemmar med skyddad identitet. När man lägger upp nya medlemmar i Laget.se finns det 
ett val att lägga till medlem med skyddad identitet. Finns guider att tillgå i Laget.se support.  
Ang GDPR så verkar föreningen för att följa dessa grundprinciper: 

• Vi samlar bara in uppgifter för specifika ändamål och inte för att behandla 
uppgifterna senare för något annat. 

• Vi tar bara in de uppgifter som verkligen är viktiga och relevanta för ändamålet. 
• Uppgifterna ska stämma och uppdateras vid behov.  
• Vi ska inte spara personuppgifterna längre tid än vad som behövs.  

 
Källa: Hantera personuppgifter i en förening, enligt sidan foretagarna.se/gdpr-för-föreningar 
 
Bidragsansökningar 
Det finns många bidrag för en förening att söka, men det tar tid att formulera en bra och 
informativ ansökan för önskemålen. Har ni idéer eller förslag på ev ansökningar som kan 
göras för föreningens räkning, så underlättar det om ert förslag är underbyggt och förberett 
med svar på frågor som t ex beräknad kostnad, syfte och mål, tidsplan, ev egen arbetsinsats 
osv.  
 
Slutord från styrelsen: 
Vi i styrelsen ser nu fram emot ännu en ny spännande fotbollssäsong, med all den fina energi 
och positivitet som vi känner i föreningen. Vi jobbar vidare med de ämnen som tagits upp på 
detta möte och har ni idéer på aktiviteter och evenemang , ev bidragsansökningar eller 
andra frågor och funderingar så är det bara att höra av sig till oss.  
 
Tack för er medverkan och ert engagemang – tillsammans blir vi starka! 
 
/mvh Styrelsen 


